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Referat fra skolebestyrelsesmøde på Rosenvangskolen tirsdag den 19. maj 2020 

 

Tilstede 

Carsten Busk, Eva Vilsgaard, Jesper Martinus, Nina Krarup, Betinna Ehlig, Anne Bergholt Sommer, Mads Balle Chri-

sten, Kristina Vogelius, Anne Kjærhus Mortensen, og Jacob Mangelsen 

Gæster:  

Martin Lambertsen og Gitte skipper 

Fraværende: 

Thomas Hebsgaard og Peter Behnk.  

 

 

Godkendelse af dagsorden. 
- Hvordan mødet afvikles 
- Godkende dagsorden 
- Godkende referat 
- Komunikation til AULA 

Dagsorden godkendt. 
 
Ingen bemærkning til referatet. 
 
Betinna skriver til AULA 
 

Budget godkendelse 
 

Peter Behnk orienterede om budgettet 2020.  
 
Der er sket en del ændringer fra tidligere budgetår. Det skyl-
des dels en ny budgetmodel, dels at der er sket en omorgani-
sering i forbindelse med administrative fællesskaber. 
 
Der er afsat flere penge af til rengøring. Det skyldes rengø-
ringsselskabets konkurs og den uro det har givet. 
 
Ekstra udgifter i forbindelse med Covid-19 er ikke en del af 
budgettet, da disse bliver betalt med en ekstra bevilling. 
 
Budgettet blev godkendt. 
 

Corona-skolen Jesper og Kristina orienterede fra personalemødet dagen før, 

og om hvordan det har været at drive skole i coronatiden. 

 

Skolebestyrelses medlemmer fortalt kort hvordan de som for-

ældre har oplevet tiden med coronaskole. 
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SFO princip 
 
 
 
 
 
 
Antimobbestrategi. 
 
 
 
 
 
 
Eksisterende principper. 

Jacob gennemgik princippet 
 
 
Efter en dialog blev det besluttet at vende princippet i medar-
bejdergruppen, og prøve at give den en mere pædagogisk 
vinkel. 
 
 
Antimobbestrategien blev behandlet og bestyrelsen kom med 
forskellige forslag til ændringer. Eva og Jacob kommer med 
forslag til ændringerne. Den kommer på møde igen næste 
gang. 
 
 
Det var kun slåfejl og små ændringer der skal tilføjes. 
 
 
 

Nyt skoleår. Eva gennemgik planlægning af den kommende skoleår. 
 
 
 

Forældrehenvendelse Skolebestyrelse har fået en forældrehenvendelse, og Carsten 
har udfærdiget et brev. Det var få rettelser. Carsten sender 
brevet efter mødet. 
 

KCL skal have ny leder 

 

 

Kys og kør 

Anne orienterede om processen, og at valget faldt på Gitte 
Skipper. 
 
  
Nina orienterede fra et møde med folk fra kommunen om en 
ny parkeringsplads med kys og kør. 
 

Referent: Jacob Mangelsen 
 


